
Protokół Nr 5.2023 

posiedzenie komisji stałych Rady Gminy Górzyca  

22 maja 2023 r.  godz. 15
00

. 

 

Przewodniczący posiedzenia Krzysztof Bańka otworzył wspólne posiedzenie 

komisji stałych rady. Powitał wszystkich uczestników posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący poinformował, że w posiedzeniu udział wzięły niżej 

wymienione komisje:  

  

1) Komisja Rewizyjna (obecnych 4 członków na skład osobowy 4); 

2) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (obecnych 2 na skład osobowy 3)  

3) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej (obecnych         

3 członków na  skład osobowy 4) 

4)  Komisja Sfery Socjalnej (obecnych 3 członków na skład osobowy 4). 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie  

działania Komendy Powiatowej Policji w Słubicach w 2022 roku. 

2. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Górzyca dla terenów 

położonych w rejonie miejscowości Laski Lubuskie. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2023 r. Nr XLIV.244.2022 z dnia 30 grudnia 2023 r. 

4. Projekt uchwały w spraw zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Górzyca na lata 2023-2029. 

5. Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Żabicach                   

za 2022 rok. 

6. Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Celowego Związku 

Gmin CZG-12. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

 

Realizacja porządku obrad: 

 

Ad. 1 
Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie  

działania Komendy Powiatowej Policji w Słubicach w 2022 roku. 

 

Przew. Rady Gminy poinformował, że  sprawozdanie zostało przedłożone                   

w formie pisemnej i na sesji będą obecni przedstawiciele Komendy Powiatowej 

Policji. 

 

Brak dyskusji. 



 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych 

na posiedzeniu 3 członków ze składu komisji – 3 głosy „za”. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Górzyca dla terenów położonych                    

w rejonie miejscowości Laski Lubuskie. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Gł. Specjalista ds. budownictwa, 

inwestycji i gospodarki przestrzennej Sławomir Czapłon. 

 

Dyskusja. 

 

Radny Adrian Sulmiski stwierdził, że mieszkańcy Lasek Lubuskich złożyli 

skargę na działania związane z przystąpieniem do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie miejscowości Laski 

Lubuskie i Radówek, czy zasadnym jest podejmowanie tej uchwały w tym 

przypadku? 

Sławomir Czapłon odpowiedział, że uchwalenie miejscowego planu to proces 

długi, a w przypadku niekorzystnego wyroku Sądu możemy się odwołać lub 

zaprzestać kontynuowania tego procesu. Wojewoda Lubuski analizuje wszystkie 

nasze uchwały. W omawianym projekcie uchwały jak do tej poru wszystkie 

procedury są dokładnie analizowane i oceniane pozytywnie jak do tej pory. 

 

Radny Ryszard Dębiński zapytał czy negatywna decyzja Sądu wstrzyma 

inwestycję? 

Wójt Gminy odpowiedział, że Sad rozstrzyga w sprawie procedury nie 

inwestycji. 

 

Radna Stanisława Urban zapytała czy do tej pory gmina poniosła koszty? 

Sławomir Czapłon odpowiedział, że poniesione zostały już kosztu związane 

przygotowaniem projektu przez biuro projektowe. 

 

Radny Ireneusz Grzesiak powiedział, że ten projekt uchwały jest wbrew woli 

mieszkańców i nie powinniśmy te kwestie z nimi omówić? 

 

Radna Maria Syktus  zapytała, czy gdyby taka inwestycja miała powstać                        

w naszym sąsiedztwie to zgodzilibyśmy się na to? Musimy rozważyć wolę 

mieszkańców Laski Lubuskie. 

 

Radny Rafał Baran stwierdził, że ta inwestycja jest ogromną szansą dla gminy                 

i miejscowości. 



 

Radny Zbigniew Raźny stwierdził, że młodzi mieszkańcy Lasek Lubuskich są 

„za” natomiast starsi są „przeciwni” tej inwestycji. 

 

Radny Ireneusz Grzesiak powiedział, że tu chodzi również o wodę, która będzie 

czerpana z rzeki Odry. Obserwuje się duże deficyty wód gruntowych i czy ta 

działalność  nie zaburzy całej gospodarki wodnej w naszym regionie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że faktycznie po rozmowach z 

mieszkańcami Lasek Lubuskich, młodsze pokolenie popiera tę inwestycję 

natomiast starsi są przeciwni. Zaproponował, aby w kolejnych etapach prac 

związanych z miejscowym planem wprowadzić bardzo rygorystyczne  zalecenia 

związane z inwestycję: np. odległość, bezpieczeństwo, oddziaływanie na 

środowisko. 

 

Radna Maria Syktus poinformowała, że takie zebrania w omawianej sprawie się 

odbywały. Radna zaproponowała, aby podjęcie tej uchwały odroczyć na kolejny 

miesiąc i w tym czasie prowadzić rozmowy z mieszkańcami. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że zebrania odbywały się już wcześniej, na 

który byli zwolennicy i przeciwnych. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, że przesunięcie terminu jest możliwe. Podczas 

odbywanych zebrań w sprawie inwestycji związane z produkcją zielonego 

wodoru i farmy fotowoltaicznej w Laskach Lubuskich grupa mieszkańców 

będący przeciwna tej inwestycji nie była zainteresowana rozmową i wychodziła       

z tych spotkań. Natomiast później głośno demonstrowali swój sprzeciw. Trudno 

przewidzieć jak by wyglądało przesunięcie podjęcia tej uchwały i rozmowy                    

z mieszkańcami. Wójt poinformował, że procedura opracowania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego jest ustalona i każdy etap jest 

poddawany pod konsultacje i dyskusję społeczną. Każda wprowadzona zmiana, 

poprawka musi być procedowana. 

 

Przewodniczący rady powiedział, że oczywiści możemy przesunąć o miesiąc 

podjęcie tej uchwały, ale najważniejsze są kolejne etapy regulujące wszystkie 

warunki. 

 

Brak dalszej dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                              

w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych na posiedzeniu 3 członków ze 

składu komisji – 3 głosy „za”. 

 



Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2023 r. Nr XLIV.244.2022 z dnia 30 grudnia 2023 r. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

Dyskusja. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w 

głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych na posiedzeniu 3 członków ze 

składu komisji – 3 głosy „za”. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w spraw zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Górzyca na lata 2023-2029. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

Dyskusja. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej w 

głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych na posiedzeniu 3 członków ze 

składu komisji – 3 głosy „za”. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Żabicach za 2022 

rok. 

 

Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej 

Monika Karasińska. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych 

na posiedzeniu 3 członków ze składu komisji – 3 głosy „za”. 

 

Ad. 6 

Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Celowego Związku 

Gmin CZG-12. 

 

Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Inspektor ds. ochrony środowiska                            

i gospodarki wodnej Gabriela Bajsarowicz. 

 

Brak dyskusji. 

 



Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                             

w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych na posiedzeniu 3 członków ze 

składu komisji – 3 głosy „za”. 

 

Ad. 7 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Brak.  

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad i brak dalszej dyskusji Przewodniczący 

zakończył posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Grażyna Markowska. 

 
 


